# E) 技术参数 SPEICFICATIONS

型号 MODEL NO.	DV-605V	DV-605V-K1	DV-605V-K2	DV-605V-K3	DV-605V-K4
	DV-605CT	DV-605CT-K1	DV-605CT-K2	DV-605CT-K3	DV-605CT-K4
LED个数NO. OF LED BULBS	60				
功率 POWER OUTPUT	30W / DC15V/3A				
色温 COLOR TEMPERATURE	5500K-6000K/3000K-7000K(可调色温Adjustable)				
流明 LUX(LUX)	0.5M(15000) 1M(4200) 2M(1100)				
供电方式 POWER SUPPLY	SP-AC15(15V/3A) / NP-F750				
微型云台 MINI BALL HEAD	MPH-2B				
色片 COLOR FILTER					
挡光板 BARNDOOR	- V				
相机架 BRACKET	_	TMB-27L		_	
充电器 CHARGER	_	_	SP-CHG	_	SP-CHG
锂电池LI-ION BATTERY	_	_	NP-F750 x2	_	NP-F750 x2
适配器 AC ADAPTOR	_	_	_	SP-AC15(15v/3A)	_
手柄 HANDLE	_	_	_	_	MP-130S+HS-20M
摄影包 CARRYING BAG	_	_	_	_	DV-605BAG

DV-605V; DV-605CT各设有一个标配,多个套装用户可以根据自己的喜好选择购买。另DV-605V系列的 色温是5500K-6000K,并含有两张色片(磨沙透明和橙色); DV-605CT系列的色温是3000K-7000K可调,并 只含有一张磨沙透明的色片.

DV-605V & DV-605CT are equipped with different standard accessories to adapt to all users' preference. DV-605V series are equipped with transparent & orange filters while DV-605CT are equipped with one transparent filter only.

# F) 使用注意事项 Attentions 🗘

- 1、非专业人士,请勿随便拆卸,否则后果自负。
- 2、使用环境应保持干燥、通风注意防潮防水。
- 3、锂电池贮存长时间后,请在使用时充满电再使用。
- 4、请使用规定电流值的锂电池。
- 5、产品表面有轻微的油渍及污渍请使用清洁布擦拭表面即可清除。
- 6、当电池电量不足,LED会出现闪烁或变暗时,请及时更换电池。
- 1. The unit is in high voltage. DO not open or repair the unit by yourself. If there is any defects, please contact your technician.
- 2. The unit should be used in dry environment only and avoid moisture.
- 3. Please recharge the Li-ion Battery after the it is left idle for long period.
- 4. Please use the Li-ion battery with same voltage.
- 5. If starch is found on the unit, please clean it with your cloth or detergent.
- 6. When the power of the unit drops or flashes, please exchange another battery as the battery level is low.



DV-605系列 LED灯说明书

DV-605 Series LED Panel Instruction Manual



感谢您选购锐鹰公司的产品!

如欲了解更多相关产品的信息,请联系您当地的经销商或访问我们的 网页。使用产品之前,请先仔细阅读说明书。

Thank you for purchasing FalconEyes' products.

For further details of our related products, please contact your local distributor or visit our webpage at www.falconeyes.com.hk Thank you.

Please read this manual carefully before using this product.

E-mail: info@falconeyes.com.hk

Website: www.falconeyes.com.hk

# A) 产品概述 Features

DV-605系列是锐鹰新研发的60泡节能LED灯。配备磨砂透明和橙色色片、MPH-2B微型旋转头,灯体背面拥有索尼NP-F系列电池的接口。灯具可以使用索尼NP-F系列电池或适配器供电,非常方便。该灯最大的优点,可根据摄影师用光要求任意拼接各种造型,可以满足摄影师的拍摄要求。

DV-605系列 LED 灯使用寿命长、色温稳定、安全、环保、轻便、等特点。适合数码相机用于近距离的拍摄及摄录机的录影,广泛应用于写真、珠宝、聚会的拍录,是摄影师及摄影爱好者的最佳选择。

DV-605 series is the latest energy saving LED panel by Falcon Eyes. It is equipped with transparent and orange filter, mini swivel head, and socket compatible with Sony NP-F series Li-ion batteries & AC adaptor. The advantage of using DV-605 series is combing several units to fit photographers' need.

DV-605 series function with long-span, stable color temperature, safe, environmental friendly, portable features. It is best fit with macro-shooting and video, you will find it is your best choice of LED panel.

## B) 功能示意图 Panel Diagram



DV-605V



热靴接插座Hot shoe adaptor

功率旋钮 Power dial

电源指示灯 Power indicator

热靴接插脚 Hot shoe adaptor

**DV-605CT** 

电源开关

Power switch



液晶屏LCD display screen 主菜单 Main Menu

功率控制按钮 Power Control Button

电池锁扣 Battery clip 电池卡槽 Battery socket - DC电源插孔 DC power socket

### C) 安装 Installation

### 电池安装 Battery installation:

- 安装锂电池时按箭头方向将电池入卡槽。
- 拆卸锂电池时,请先按下电池锁扣然后再取出 锂电池。
- . Insert the battery follow the direction of thearrow
- . Press the battery clip when releasing the battery



#### 色片安装 Color filters installation:



#### 挡光板安装 Barn-door installation:



该灯设有六个挡光板卡槽。

- 在安装色片时,请将色片如图分别插入卡槽。
- 在安装挡光板时,请将两块长的挡光板如图分别装在卡槽上。将两个短的挡光板如图分别装在卡槽上。

在安装色片及挡光板时,手握色片或挡光板需用手指顶住插座部位轻轻推入卡槽内即可。

#### There are 6 sockets for barndoors

- . When installing color filters, please insert the color filter according to the diagram
- . When installing barndoors, please insert the longer barndoors in the longer side of the panel as well as the shorter barndoor to the shorter side.
- . You can easily install the color filters and barndoors by pushing it into the sockets.

### D) 多灯拼接安装 Multi-panel installation





该灯四边带有两个热靴插座,两个热靴接插脚,可利用边上的热靴接插脚与热靴插座将多个灯拼接起来;可根据摄影师用光要求及创意拼接各种各样光源造型。

There are two male hot shoe adaptors and two female hot shoe adaptors. You could combine several units by using these adaptors as connectors.

例如 For example:





